
Møtereferat 
 
Møte i Rissa Idrettsråd 

 

 

Møte nr. 2 2017 

 

Sted: Rissa rådhus, møterom Blåheia 

Tid: 19.06.2017 

Referent: Eliz.Brødreskift  
 

Navn Funksjon Innkalt Møtt Referat til 

Egil Hammer Leder X X  

Magni Rabben St.medlem/nestleder X X  

Torun Bakken  St.medlem X  X  

Tove Berge St.medlem X   

Tore Skånøy St.medlem/kasserer X   

Morten Lillemo St.medlem X X  

Arnt Harald Aaslund Varamedlem X   

Geir Ole Gjølgali Varamedlem X   
 

Sak Tekst Ansvar Frist 

Sak 1 Gjennomgang av siste møtereferat  

 

Egil  

Sak 2 

                                                                                                                                                                                               

Konstituering av styret i Rissa Idrettsråd 

Morten Lillemo nytt styremedlem, sammen med Geir Ole 
Gjølgali som vara. 
Ellers samme roller som før. 

 

 

 

 
 
 

 
 

Sak 3 Orientering om driftstilskudd til Rissa Idrettsråd 
for 2017 

7448,- tildelt Rissa i år, litt mindre enn i fjor, siden vi 
var to medlemsklubber mindre på tildelingstidspunktet. 
(150.000 som fordeles til alle idrettsrådene i Sør-

Trøndelag + 40.000,- til Trondheim.)  Vi er 8.største 
idrettsråd i fylket. 

Midlene betinger deltakelse på ledermøter og årsmøte, 
og levert årsmelding og årsregnskap. 
 

 
 

 
 
 

 

 

Sak 4 Orientering om LAM-midler for 2017 
Lokale Aktivitets Midler, direkte fra Kulturdept. 

Fortrinnsvis Barn og Ungdom. 
Skal bedre rammevilkår, bidra til aktivitet, støtte 

frivillighet innenfor primæraktivitetene i lagene. 
Fordeles av idrettsrådet, som har frist 1. desember for å 
melde inn sin fordeling. 

Gjennomgikk retningslinjene nærmere i møtet. 
Rissa Idrettsråd fikk drøye 426.000,- i 2016, for 2017 

fikk vi 457.119,-, over 30.000,- i økning!  
 
 

 
 

 

 
 

Egil 
 

 
 

 
 



Sak Tekst Ansvar Frist 

Sak 5 Spillemiddel tildeling – søknadsfrister o.l. for høst 
2017 
Ad 17-midlene, vår prioritering er nå vedtatt i 
fylkeskommunen.  
Søknadsfrist spillemidler 15.oktober (og tidligst mulig å 

søke 1.oktober pga nytt system). 
*NB! Husk kommunal forankring, må være del av 

kommunal plan (kulturplana), tegninger må være av 
teknisk kvalitet mv.  
Legg ut info om søknadsmuligheter, og da særlig 

nærmiljøanlegg, rett etter ferien!! Skulle gjerne sett 
flere søknader på nærmiljøanlegg. 

Ønsker at søkerne presenterer sine prosjekter i 
styremøte i Idrettsrådet, gis max 10 min, med mulighet 
for rådet til å stille spørsmål. 

 
Aktivitetsmidler, driftstilskudd og strøm som før. 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Ingunn 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

25.aug 

Sak 6 Sammenslåing 

Ordfører Rissa har signalisert at det ønskes møte med 
ordførere, ledere idrettsråd samt kultursjef til felles 

møte. Blir denne uke? 
 

Skjevhet mellom Rissa og Leksvik på aktivitetsmidler, 
600`vs 140`, hvordan tenker vi mht til at dette fort kan 
gi mindre midler til Rissa-lagene enn de er vant til 

dersom vi bare legger Leksvik-lagene inn i vår modell? 
Hva med lysløype/løypepreparerings-avtalene i Leksvik? 

(50+50`)? 
Være «på» i budsjett-prosessen. 
 

 
 

 

Egil 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
Egil/alle 

 

Sak 7 Evt. 
Ad Fosen Motorsportklubb, tildelte spillemidler 2016 og 

utestenging fra Norges Idrettsforbund; de har fått 
vedtak på gjeninntak fra 16.juni 2017. 
 

Kort orientering fra Ledermøtet i STIK i Trondheim 
27.04.2017, Magni og Egil deltok. 

Det blir ekstraordinært kretstingsmøte 26.november 
med sammenslåing Nord og Sør. 
 

Ny lov for Rissa Idrettsråd er innsendt kretsen for 
godkjenning. 

 

 
Egil 

 
 
 

Egil 
 

 
 
 

Egil 

 

    

    
 

 

 

 


